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Or.OO03. 2;y .2021
Sępólno Krajeńskie, dnia 30 czerwcp, '20'21 rUm)d Miejgki w %pólnie Kraj.i
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'!' 30, 06, 2021
Il. zaL ....................................Waldemar Stupałkowski

Burmistrz Sępólna Krajeńs$-"-?-' ---'--

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie gminnym
(Dz.U. z 2020 poz.7 13 ze zm.) przekazuję interpelację z dnia 30 czerwca 2021 r. Pana
Antoniego Dolnego radnego Rady Miejskiej w sprawie: czy budowa sali gimnastycznej
w Zalesiu musi być wykonana w jednym roku, czy może trwać przez okres 3 lat.
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Radny Rady Miejskiej
Antoni Dolny Urz4d Miejgki w Spólnie Kraj.
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w.,iW" 30, 06, 2021
Il. zał. ........,,,,,,,,,,,!,,,,,,,,,,,,,
Podpis ..........,,,,,,,' ??.
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Włościbórz 30.06.2021

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
Waldemar Stupałkowski

dV,2@.oG

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Franciszek Lesiński

Interperacja
Składam pytanie:

Czy budowa sali gimnastycznej w Zalesiu musi być wykonana w jednym roku czy może trwać
przez okres 3 lat?

Środki finansowe przyznane przez Komisję do spraw Wsparcia Jednostek Samorządu
Terytorialnego z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 400 tyś zł, przyznane na
budowę sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Zalesiu

Radny Rady Miejskiej
Antoni Dolny
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